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OR-ZU-II.0003.1.12.2017 i OR-ZU-II.0003.1.16.2017 Lublin, 06.02.2017

Pan
Stanisław Brzozowski
Radny Rady Miasta Lublin
za pośrednictwem

Pana
Piotra Kowalczyka
Przewodniczącego Rady Miasta Lublin

Dotyczy sprawy: BRM-II.0003.1.20.2017

Dotyczy sprawy: BRM-II.003.1.22.2017

Odpowiadając na interpelację Pana Radnego z dnia 20 stycznia 2017 r. w sprawie 
dzików występujących  w rejonie  ulic:  Koncertowej,  Halickiego i  Zelwerowicza oraz 
interpelację z dnia 25 stycznia 2017 r. w sprawie kolejnych watah dzików widywanych 
przy  ul.  Zdrojowej  i  Północnej  informuję,  iż  problem  występowania  dzików  na 
wskazanym przez Pana terenie  jest  znany Wydziałowi  Ochrony Środowiska,  który 
podejmuje działania w celu odłowu dzików do przenośnych odłowni. Z uwagi na kilka 
zgłoszonych lokalizacji, w których widywane są dziki na terenie Lublina, sukcesywnie 
są one włączane do harmonogramu odłowu. 

Z  przykrością  informuję,  że  dotychczasowe  próby  odłowu  dzików  w  Dzielnicy 
Sławin  okazały  się  nieskuteczne.  W celu  zwiększenia  efektywności  realizowanych 
działań  od  lutego  nęcenie  zwierząt  zostało  rozszerzone  o  zastosowanie  smoły 
bukowej,  której  specyficzny  zapach  wabi  zwierzynę.  Podjęto  również  decyzję  o 
przeniesieniu  odłowni  w  nowe  miejsca.  Jedna  z  nich  w  dniu  3  lutego  br.  została 
przeniesiona  z  ulicy  Skowronkowej  na  ulicę  Dzbenin.  Natomiast  druga  odłownia 
zostanie przeniesiona w pierwszej połowie lutego na teren w pobliżu ul. Halickiego, po 
uzyskaniu zgody właściciela terenu. Spotkanie w tej sprawie wyznaczone zostało na 
dzień 8 lutego br.

Odłów dzików do odłowni  jest  trudny,  gdyż zwierzęta pomimo pory zimowej 
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mają  dostęp  do  pokarmu  z  uwagi  na  brak  grubej  okrywy  śniegowej.  Ponadto 
dodatkowym  ułatwieniem  dla  zwierzyny,  są  stosowane  na  niektórych  polach 
uprawnych okrycia flizelinowe, które ocieplają glebę i nie pozwalają jej  zamarznąć, 
co również ułatwia żer zwierzętom. 

Dostrzegamy wagę problemu występowania licznej populacji dzików w mieście. 
Dlatego próby odłowu do klatek nadal będą kontynuowane. Zmiana  lokalizacji  klatek 
wymaga konsultacji z myśliwym i zgód od właścicieli nieruchomości. Problem dzików 
w mieście był jednym z tematów, jakie poruszane były na styczniowym posiedzeniu 
Miejskiego Zespołu  Zarządzania Kryzysowego,  podczas którego podjęto  decyzję  o 
kontynuacji odłowu. Jeżeli prowadzone działania nie przyniosą wymiernych rezultatów, 
temat  ten  zostanie  poddany  ocenie  pod  kątem  realizacji  odstrzału  redukcyjnego 
dzików na terenie Lublina zgodnie z art. 45 ust. 3 ustawy z dnia 13 października 1995 
roku - Prawo łowieckie (DZ.U.2015.2168 j.t.).   

Zastępca Prezydenta

Artur Szymczyk

Znak sprawy: OR-ZU-II.0003.1.12.2017 i OR-ZU-II.0003.1.16.2017
Strona 2 z 2 Numer dokumentu Mdok: 178108/02/2017/W


